
prosam 2023 åk 2
Antal respondenter: 183

Antal svar: 178
Svarsfrekvens: 97,27 %

Vilken prosamkurs går du?

Vilken prosamkurs går 
du? Antal svar Kumulerat antal svar
DD1390 (går över 
årskurs 1-3) 145 (81,5%) 145 (81,5%)
DD1391 (går över 
årskurs 2-3, för den 
som gått öppen ingång 
eller antagits till högre 
årskurs) 33 (18,5%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Vilken prosamkurs går du?

DD1390 (går över
 årskurs 1-3)

DD1391 (går över
 årskurs 2-3, för

 den som gått
 öppen ingång eller

antagits till högre
årskurs)
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median Övre kvartil Max

Vilken 
prosamkurs går 
du? 1,2 0,4 32,9 % 1,0 1,0 1,0 1,0 2,0

Vilken mentor har du haft i prosamkursen i år? (vikarier räknas inte)

Vilken mentor har du haft
i prosamkursen i år? 
(vikarier räknas inte) Antal svar Kumulerat antal svar
grupp 1-3 Alexander 
Baltatzis 17 (9,6%) 17 (9,6%)
grupp 4-6 Mårten 
Björkman 12 (6,7%) 29 (16,3%)
grupp 7-9 Daniel Bosk 11 (6,2%) 40 (22,5%)
grupp 10-12 Johan 
Karlander 16 (9,0%) 56 (31,5%)
grupp 13-15 Stefan 
Nilsson 13 (7,3%) 69 (38,8%)
grupp 16-18 Pawel 
Herman 12 (6,7%) 81 (45,5%)
grupp 19-21 Dena 
Hussain 15 (8,4%) 96 (53,9%)
grupp 22-24 Viggo Kann 15 (8,4%) 111 (62,4%)
grupp 25-27 Linda 
Söderlindh 15 (8,4%) 126 (70,8%)
grupp 28-30 Linda Kann 14 (7,9%) 140 (78,7%)
grupp 31-33 Marcus 
Dicander 11 (6,2%) 151 (84,8%)
grupp 34-36 Olle Bälter 14 (7,9%) 165 (92,7%)
grupp 37-39 Monika 
Lundell 13 (7,3%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Vilken mentor har du haft i prosamkursen i år? …

grupp 1-3 Alexand…
grupp 4-6 Mårten …

grupp 7-9 Daniel B…
grupp 10-12 Johan…
grupp 13-15 Stefa…

grupp 16-18 Pawel…
grupp 19-21 Dena …
grupp 22-24 Viggo…
grupp 25-27 Linda …
grupp 28-30 Linda …
grupp 31-33 Marc…

grupp 34-36 Olle B…
grupp 37-39 Monik…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Vilken mentor har 
du haft i 
prosamkursen i år?
(vikarier räknas 
inte) 6,9 3,7 53,8 % 1,0 4,0 7,0 10,0 13,0

Eventuell kommentar om mentorn
Jättebra mentor som är tydlig och liberal, inspekterar till deltagande under seminarierna
Olle är fantastisk! Han har varit hjälpsam och inspirerande:)
mannen, myten, legenden
superbra
Bästa mentorn, synd att hon lämnar oss ��
Dök inte upp på senaste seminarium så vi var tvungna att leta reda på en annan handledare. Saknar även poäng för ett seminarium som jag 
har varit på men det är ju omöjligt att få kontakt med min mentor så jag känner mig inte så jätte nöjd om jag ska vara ärlig.
Fantastisk!
Tycker han är trevlig, smart, pedagogisk
Jättebra!
Riktig skön människa 
Väldigt trevlig.
Väldigt bra mentor. Efter vi har delat in gruppen i mindre grupper och alla får disskutera prosam frågorna under prommenaden samlas vi en 
stund och disskuterar tillsammans. Mentorn lyssnar och delar med sig av egna erfarenheter vilket jag tycker har varit väldigt givande och 
intressant. 
Bästa mentorn <3
Pawel har alltid varit väldigt trevlig och positiv på våra promenader. Han avslutar alltid seminariet med att lyssna på alla eventuella klagomål 
på kurser eller annat som studenterna i gruppen har, och tar alla klagomål på allvar och visar förståelse för individers problem.
Bra, engagerad och trevlig 
Mentor is very good and helpful. He gives helpful feedback about writing reflection.
Daniel bosk är superbra
Viggo är jättebra
10 av 10. Trevliga seminarier med bra diskussioner.
Mårten är trevlig!
Funkar bra!
Jätterbra mentor!
Bästa mentorn!!
Han har missat att rätta 2 av 3 prosamtexter... Får försöka påminna honom igen
Äkta G
Bäst
Lite frånvarande ibland
Väldigt bra!
Han är mycket bra!
I år har mentor, Johan Karlander känts frånvarande och någorlunda ointresserad av prosam-kursen. Vid ett promenadseminarium gick Johan 
ut och bad oss gå själva för att sedan möta upp honom igen, varpå han gick in i en byggnad. Vid ett annat seminarium närvarade aldrig 
Johan, utan vi fick lösa seminariumet själva. Vidare finns studenter i gruppen som inte får sina reflektionstexter inrapporterade på Canvas, när 
studenter mailat Johan, så återkopplar inte Johan.
<3
riktigt skön mentor
Du är tydlig och snäll! Men ibland pratar du lite tyst när man är ute och det blåser så är det svårare att höra.
Trevlig
Linda är en helt fantastisk mentor som verkligen bryr sig om alla studenter och är väldigt hjälpsam och mån om att alla ska ha det bra.
Har gjort ett bra jobb!
Tråkigt att Dena lämnar oss nästa år.
Bra skit
Han kan ta väldigt väldigt lång tid på sig att rapportera resultat, annars har jag inga klagomål.
mycket trevlig
Ingen speciell åsikt. Bra
superbra
Väldigt nöjd med mentorn.
cool guy
Bra! Jättetrevlig och genuint intresserad av vad man skrivit och säger, alltid intressanta diskussioner.
BÄSTA och snällast i världen :)
Jätte bra mentor!
Grym.



Svara på följande påståenden om prosamkursen 
på en skala mellan 1 och 7, där
1 = nej, jag tar helt avstånd från påståendet
4 = jag varken instämmer eller tar avstånd från påståendet
7 = ja, jag instämmer helt i påståendet
X = jag kan av något skäl inte ta ställning till påståendet (ange gärna detta skäl i en kommentar)

Varje läsår håller Viggo en inledande föreläsning om årets kurser.
Jag tycker att den inledande föreläsningen har varit givande.

Varje läsår håller Viggo 
en inledande föreläsning
om årets kurser.
Jag tycker att den 
inledande föreläsningen 
har varit givande. Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt 
avstånd från påståendet. 2 (1,1%) 2 (1,1%)
2 5 (2,8%) 7 (3,9%)
3 8 (4,5%) 15 (8,4%)
4 Jag varken instämmer 
eller tar avstånd från 
påståendet. 49 (27,5%) 64 (36,0%)
5 36 (20,2%) 100 (56,2%)
6 29 (16,3%) 129 (72,5%)
7 Ja, jag instämmer helt 
i påståendet. 29 (16,3%) 158 (88,8%)
X Jag kan av något skäl 
inte ta ställning till 
påståendet (ange gärna 
detta skäl i en 
kommentar). 20 (11,2%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%) Varje läsår håller Viggo en inledande föreläsnin…

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Varje läsår håller 
Viggo en 
inledande 
föreläsning om 
årets kurser.
Jag tycker att den 
inledande 
föreläsningen har 
varit givande. 5,0 1,4 27,8 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Eventuell kommentar om seminariet
Gick inte på årets föreläsning
Jag minns inte det andra årets inledande föreläsning, så det var nog inte så givande om man tittar tillbaka. Men bra att det görs ändå för de 
som vill kolla på föreläsningen.
Jag tycker det är väldigt bra att ha denna inledande föreläsning.
Den sa verkligen ingenting nytt, inte värt att gå på
Jag tror att jag missade den i år
Jag har bra koll på saker själv
Jag var tyvärr inte på föreläsningen
Minns ej om jag deltog på inledande föreläsningen
Har aldrig gått på den
Det ger en god överblick kring året
Jag har inte gått på denna föreläsning
Jag minns inte den, kan vara att jag missade den.
Var användbar första året. Kändes inte så användbar andra året när saker är mer bekanta.
Tror jag missade den föreläsningen i år. Eller så kommer jag bara inte ihåg den. 
Jag var inte där
Närvarar ej.
bra med lite välkomnade, minns inte ett ord av vad som sas och jag tror jag var sen också
Jag var inte med på föreläsningen.



Jag tycker att alumnföreläsningen med Lisa Li och Nils Streijffert från Netlight den 4 maj var givande.

Jag tycker att 
alumnföreläsningen med 
Lisa Li och Nils Streijffert 
från Netlight den 4 maj var 
givande. Antal svar

Kumulerat antal 
svar

1 Nej, jag tar helt avstånd 
från påståendet. 1 (0,6%) 1 (0,6%)
2 5 (2,8%) 6 (3,4%)
3 7 (3,9%) 13 (7,3%)
4 Jag varken instämmer eller
tar avstånd från påståendet. 43 (24,2%) 56 (31,5%)
5 28 (15,7%) 84 (47,2%)
6 17 (9,6%) 101 (56,7%)
7 Ja, jag instämmer helt i 
påståendet. 23 (12,9%) 124 (69,7%)
X Jag var inte på 
alumnföreläsningen 54 (30,3%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Jag tycker att alumnföreläsningen med Lisa Li …

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag var inte på
 alumnföreläsningen
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Jag tycker att 
alumnföreläsningen 
med Lisa Li och Nils 
Streijffert från Netlight 
den 4 maj var givande. 4,9 1,4 28,5 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Eventuell kommentar om seminariet
Spännande att höra att de också hade det tufft i tvåan på datateknik till den nivå att en av de gick in i väggen och inse att det fortfarande efter 
flera år inte har gjorts något för att åtgärda arbetsbördan i tvåan.
Väldigt givande!
Den var ok, den från spotify förra året var mycket bättre. Den här kändes lite dåligt planerad och handlade mer om studierna än jobbet
/företaget vilket var lite konstigt
Hade varit mer givande om jag gick i 1an.
Den var riktigt mysig, blev bara något trångt i E1. Kanske är att boka en större sal nästa gång
Den var bra!
Det var kul att se deras tidslinje, men jag har pratat med väldigt många som tagit examen från data på kth vid det här laget, så det var inte 
jättegivande.

Jag tycker att temat masterprogram i period 1 var givande.

Jag tycker att temat 
masterprogram i period 1 
var givande. Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt avstånd
från påståendet. 3 (1,7%) 3 (1,7%)
2 0 (0,0%) 3 (1,7%)
3 10 (5,6%) 13 (7,3%)
4 Jag varken instämmer 
eller tar avstånd från 
påståendet. 46 (25,8%) 59 (33,1%)
5 40 (22,5%) 99 (55,6%)
6 42 (23,6%) 141 (79,2%)
7 Ja, jag instämmer helt i 
påståendet. 33 (18,5%) 174 (97,8%)
X Jag kan av något skäl 
inte ta ställning till 
påståendet (ange gärna 
detta skäl i en 
kommentar). 4 (2,2%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Jag tycker att temat masterprogram i period 1 …

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Jag tycker att temat 
masterprogram i 
period 1 var 
givande. 5,2 1,3 25,6 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Eventuell kommentar om seminariet
Jag tycker det är bra då man tidigt kan börja fundera på masterval och lära sig att navigera kth:s webbsida för att hitta relevant information om 
de olika alternativen.
Beror lite på. Tror det är mest relevant för åk 3 men ändå spännande att väcka lite funderingar för oss andra.
Det var trevligt att få resonera kring mastervalet, speciellt i och med att jag ändå ska välja ganska snart. 
Hoppade upp från 1391 först efter p1 så gjorde inte denna uppgift.
Jag minns inte mycket från temat.
inte för att jag vet master jag ska gå men bra att snacka om

Jag tycker att temat kursmål, programmål, betygskriterier och examination för reflektionsseminariet i period 2 var givande.

Jag tycker att temat kursmål, 
programmål, betygskriterier 
och examination för 
reflektionsseminariet i period 
2 var givande. Antal svar

Kumulerat antal 
svar

1 Nej, jag tar helt avstånd 
från påståendet. 10 (5,6%) 10 (5,6%)
2 6 (3,4%) 16 (9,0%)
3 22 (12,4%) 38 (21,3%)
4 Jag varken instämmer eller 
tar avstånd från påståendet. 46 (25,8%) 84 (47,2%)
5 46 (25,8%) 130 (73,0%)
6 27 (15,2%) 157 (88,2%)
7 Ja, jag instämmer helt i 
påståendet. 20 (11,2%) 177 (99,4%)
X Jag kan av något skäl inte 
ta ställning till påståendet 
(ange gärna detta skäl i en 
kommentar). 1 (0,6%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Jag tycker att temat kursmål, programmål, bet…

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Jag tycker att temat 
kursmål, programmål, 
betygskriterier och 
examination för 
reflektionsseminariet i 
period 2 var givande. 4,5 1,5 33,9 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Eventuell kommentar om seminariet
Det var lärorikt att få resonera kring vad kursmålen är och hur fungerar rent praktiskt.
bra med ämnen där man har mycket att klaga på



Jag tycker att temat plagiering och eget ansvar i period 3 var givande.

Jag tycker att temat 
plagiering och eget 
ansvar i period 3 var 
givande. Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt 
avstånd från 
påståendet. 8 (4,5%) 8 (4,5%)
2 6 (3,4%) 14 (7,9%)
3 18 (10,1%) 32 (18,0%)
4 Jag varken 
instämmer eller tar 
avstånd från 
påståendet. 44 (24,7%) 76 (42,7%)
5 44 (24,7%) 120 (67,4%)
6 29 (16,3%) 149 (83,7%)
7 Ja, jag instämmer helt
i påståendet. 29 (16,3%) 178 (100,0%)
X Jag kan av något skäl
inte ta ställning till 
påståendet (ange gärna
detta skäl i en 
kommentar). 0 (0,0%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%) Jag tycker att temat plagiering och eget ansvar…

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median Övre kvartil Max

Jag tycker att 
temat 
plagiering och 
eget ansvar i 
period 3 var 
givande. 4,8 1,6 32,9 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Eventuell kommentar om seminariet
Väldigt bra och givande framförallt nu med ChatGPT så kändes det väldigt relevant och det blev bra diskussioner där man kunde diskutera hur
man kan använda sig av det på rätt sätt utan att man råkar använda det för att lösa uppgifter åt än. Men också hur man kan använda det för 
att lära sig.
Väldigt relevant just då men vet inte om jag kan kalla det givande
Det var intressant att få resonera lite kring plagiering, någonting som är så väldigt relevant på data just på grund av att det är en så tunn linje 
mellan att "inte återuppfinna hjulet" och att "plagiera".
Kändes inte som att det tillförde så mycket. Tror att de flesta är bekanta med att plagiering betraktas som negativt.
Det kanske är bra att gå igenom men är egentligen bara sunt förnuft
fanns ju inte jätte mycket att säga mer än att plagiering är dåligt

Jag tycker att temat förkunskaper och progression för reflektionsseminariet i period 4 var givande.

Jag tycker att temat 
förkunskaper och progression
för reflektionsseminariet i 
period 4 var givande. Antal svar

Kumulerat antal 
svar

1 Nej, jag tar helt avstånd 
från påståendet. 16 (9,0%) 16 (9,0%)
2 18 (10,1%) 34 (19,1%)
3 32 (18,0%) 66 (37,1%)
4 Jag varken instämmer eller 
tar avstånd från påståendet. 36 (20,2%) 102 (57,3%)
5 34 (19,1%) 136 (76,4%)
6 20 (11,2%) 156 (87,6%)
7 Ja, jag instämmer helt i 
påståendet. 22 (12,4%) 178 (100,0%)
X Jag kan av något skäl inte 
ta ställning till påståendet 
(ange gärna detta skäl i en 
kommentar). 0 (0,0%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Jag tycker att temat förkunskaper och progres…

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Jag tycker att temat 
förkunskaper och 
progression för 
reflektionsseminariet i 
period 4 var givande. 4,1 1,8 42,9 % 1,0 3,0 4,0 5,0 7,0

Eventuell kommentar om seminariet
Det fanns inte mycket att reflektera om så det temat vara ganska tråkigt. Man reflekterade om förkunskaper och så, men bara utifrån fakta och
saker man läste på KTHs sida, inte lika mycket baserat på erfarenheter osv. På så sätt var temat masterprogram till exempel mycket bättre, 
eftersom man kunde fundera på konsekvenser av sina val
Det här var intressant att resonera kring då det är ytterst relevant. Det är trevligt att få möjligheten att kritisera spärrkurser i och med att det 
läggs till så många just nu, det var intressant att få höra folks åsikter om det. 
Ganska självklara grejer vi diskuterade.
kanske inte jätte givande men kul att prata om I guess

Prosamkursens olika seminarier och aktiviteter är utformade för att uppfylla specifika syften.
Jag förstår syftena med seminarierna och aktiviteterna i prosam (oavsett om dom är givande för mig eller inte).

Prosamkursens olika 
seminarier och aktiviteter 
är utformade för att 
uppfylla specifika syften.
Jag förstår syftena med 
seminarierna och 
aktiviteterna i prosam 
(oavsett om dom är 
givande för mig eller inte). Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt avstånd 
från påståendet. 2 (1,1%) 2 (1,1%)
2 3 (1,7%) 5 (2,8%)
3 8 (4,5%) 13 (7,3%)
4 Jag varken instämmer 
eller tar avstånd från 
påståendet. 14 (7,9%) 27 (15,2%)
5 31 (17,4%) 58 (32,6%)
6 46 (25,8%) 104 (58,4%)
7 Ja, jag instämmer helt i 
påståendet. 74 (41,6%) 178 (100,0%)
X Jag kan av något skäl 
inte ta ställning till 
påståendet (ange gärna 
detta skäl i en 
kommentar). 0 (0,0%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Prosamkursens olika seminarier och aktivitete…

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Prosamkursens 
olika seminarier och 
aktiviteter är 
utformade för att 
uppfylla specifika 
syften.
Jag förstår syftena 
med seminarierna 
och aktiviteterna i 
prosam (oavsett om 
dom är givande för 
mig eller inte). 5,8 1,4 23,3 % 1,0 5,0 6,0 7,0 7,0

Eventuell kommentar
Jag förstår syftet med jag håller inte med om att de fyller sitt syfte, eller att det är rättfärdigat att spendera denna tid på detta i stället för något 
tekniskt praktiskt.
Seminarierna är grymma!! Man får prata med elever både i högre och lägre årskurs vilket är superkul och givande! Toppen sätt att få prata av 
sig om saker i kurser och programmet i allmänhet. Jag tycker prosam seminarierna (promenaden alltså) är superkul!



Det har varit intressant och givande att få höra studenter från andra årskurser vid seminarierna.

Det har varit intressant 
och givande att få höra 
studenter från andra 
årskurser vid 
seminarierna. Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt 
avstånd från påståendet. 1 (0,6%) 1 (0,6%)
2 2 (1,1%) 3 (1,7%)
3 5 (2,8%) 8 (4,5%)
4 Jag varken instämmer 
eller tar avstånd från 
påståendet. 11 (6,2%) 19 (10,7%)
5 30 (16,9%) 49 (27,5%)
6 42 (23,6%) 91 (51,1%)
7 Ja, jag instämmer helt 
i påståendet. 86 (48,3%) 177 (99,4%)
X Jag kan av något skäl 
inte ta ställning till 
påståendet (ange gärna 
detta skäl i en 
kommentar). 1 (0,6%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Det har varit intressant och givande att få höra …

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Det har varit 
intressant och 
givande att få höra
studenter från 
andra årskurser 
vid seminarierna. 6,0 1,2 20,2 % 1,0 5,0 6,0 7,0 7,0

Eventuell kommentar
Det beror på, vissa äldre kursare delar med sig av inblickar till senare år men det är inte många och vi får egentligen inte någon faktisk 
möjlighet att prata om sånt här därför att vi tvingas diskutera andra frågor som vi egentligen inte vill prata om.
Det är det enda bra med kursen
Roligt att träffa från andra årskurser!
Oslagbart!
har inte pratat tillräckligt med studenter från andra årskurser
kul

Prosamseminarierna har detta läsår varit promenadseminarier med möjlighet till Zoomseminarium för den som är sjuk eller inte kan promenera. 
Hur tycker du att seminarierna borde ges?

Prosamseminarierna har 
detta läsår varit 
promenadseminarier med 
möjlighet till Zoomseminarium
för den som är sjuk eller inte 
kan promenera. Hur tycker du
att seminarierna borde ges? Antal svar

Kumulerat antal 
svar

Promenadseminarier med 
Zoomalternativ såsom detta 
läsår 165 (92,7%) 165 (92,7%)
Enbart Zoomseminarier 4 (2,2%) 169 (94,9%)
I salar på KTH 3 (1,7%) 172 (96,6%)
Vet inte 6 (3,4%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Prosamseminarierna har detta läsår varit prom…

Promenadseminarier
 med

 Zoomalternativ
 såsom detta läsår

Enbart
 Zoomseminarier

I salar på KTH

Vet inte
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Prosamseminarierna har 
detta läsår varit 
promenadseminarier 
med möjlighet till 
Zoomseminarium för den
som är sjuk eller inte kan
promenera. Hur tycker 
du att seminarierna 
borde ges? 1,2 0,6 52,6 % 1,0 1,0 1,0 1,0 4,0

Eventuell kommentar
Jag gillar verkligen strukturen med prommenadseminarier, det borde man fortsätta med!
I salar under vintern när det är kallt. Oavsett hur man klär sig är det inte skönt att stå stilla och prata i kylan.
Promenaderna är det som gör seminarierna bra tycker jag
Har varit grymt! Brukar gå på promenadseminarierna såklart eftersom de är så trevliga men jätteskönt att det finns zoom i de fall man inte kan 
närvara (har hänt en gång)!
Vara hårdare med att man bör gå på promenad
Med möjlighet till Zoomseminarium för samtliga
För jag blir sjuk ofta :(. Lite taskigt om man bara automatiskt får F eller något.
Jag tycker att zoom-alternativet alltid borde vara efter promenadseminarierna så att om man missar, för att det bara råkade bli så, så kan man 
få en till chans utan att behöva komplettera med en uppgift som kan ta tid och energi från andra kurser.
Det är ett unikt sätt att hålla seminarier som jag tycker är väldigt bra, det bygger vidare på det som är bra med prosamkursen, vilket är att den 
är så annorlunda från resten av det vi läser på Datateknikprogrammet.
Skulle föredra att se de två alternativen som likvärdiga, och inte Zoomseminarier endast som ett alternativ vid sjukdom.
Jag tycker att det bör finnas en backup sal vid extremt väder. P3 så var det jättemycket snö och då hade jag gärna vart i en sal eller via zoom. 
Detta tror jag kan beslutas dagen av ifall det blir promenad eller inte.
Sålänge vädret är bra.
surt att missa så mycket om man är sjuk, zoom seminarierna bör inte uppmuntras men måste finnas
Varför är inte promenadseminarium utan zoom ett alternativ? Det är kanske det trevligaste. Egentligen tycker jag inte att seminarierna borde 
ges över huvud taget.
Tycker att detta är en jättebra lösning på seminarierna faktiskt! Promenadseminarierna är ju mer givande och därför att föredra, men att zoom 
finns som alternativ är ett väldigt bra sätt att utnyttja moderna medel i undervisningen
jag är väldigt sällan på campus och det känns onödigt att behöva ta sig in till campus för detta korta moment. Vi går ett program i datateknik 
vars syfte är att genom användandet av teknik underlätta livet för oss människor. Vi har remote-alternativ som fungerar och jag tycker det 
åtminstone ska finnas som alternativ. Att tvinga in folk känns primitivt och kontradiktivt. 

Har Prosam bidragit till att du analyserat och anpassat dina studievanor?

Har Prosam bidragit till 
att du analyserat och 
anpassat dina 
studievanor? Antal svar Kumulerat antal svar
Ja, i hög grad. 17 (9,6%) 17 (9,6%)
Ja, i viss grad. 101 (56,7%) 118 (66,3%)
Nej, inte alls. 53 (29,8%) 171 (96,1%)
Vet inte. 7 (3,9%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Har Prosam bidragit till att du analyserat och a…

Ja, i hög grad.

Ja, i viss grad.

Nej, inte alls.

Vet inte.
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Har Prosam 
bidragit till att du 
analyserat och 
anpassat dina 
studievanor? 2,2 0,6 27,4 % 1,0 2,0 2,0 3,0 3,0



Eventuell kommentar
Studieteknik ur åk. 1 hjälpte
till visss del, men det kan vara svårt att hålla kvar bra studievanor speciellt när man är stressad, men det är bra att prosam uppmärksammar 
temat. 
Det är snarare mina erfarenheter generellt som har lett till förändringar. Det mesta om studieteknik som har gåtts igenom under prosam är inte
direkt någonting nytt.
Inte så mycket ämnet snarare att jag har fått övning på att skriva text fort.
Jag reflekterar självklart kring mina studievanor, men det klarar jag av på egen hand. Tror kursledningen seriöst att det finns någon som 
pluggar data heltid utan att reflektera över studievanor? Och att prosam är studenternas räddning?

Det har gått bra att hitta den information jag behövt om prosamkursen i kursrummet i Canvas (tänk på det upplägg av kursrummet som har 
använts innevarande läsår). 

Det har gått bra att hitta 
den information jag 
behövt om prosamkursen
i kursrummet i Canvas 
(tänk på det upplägg av 
kursrummet som har 
använts innevarande 
läsår).  Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt 
avstånd från påståendet. 3 (1,7%) 3 (1,7%)
2 4 (2,2%) 7 (3,9%)
3 23 (12,9%) 30 (16,9%)
4 Jag varken instämmer 
eller tar avstånd från 
påståendet. 30 (16,9%) 60 (33,7%)
5 35 (19,7%) 95 (53,4%)
6 44 (24,7%) 139 (78,1%)
7 Ja, jag instämmer helt i
påståendet. 39 (21,9%) 178 (100,0%)
X Jag kan av något skäl 
inte ta ställning till 
påståendet (ange gärna 
detta skäl i en 
kommentar). 0 (0,0%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Det har gått bra att hitta den information jag be…

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.

X Jag kan av någo…
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Det har gått bra att 
hitta den 
information jag 
behövt om 
prosamkursen i 
kursrummet i 
Canvas (tänk på 
det upplägg av 
kursrummet som 
har använts 
innevarande läsår). 5,1 1,5 29,5 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Eventuell kommentar
det blir en viss problematik i och med att vissa uppgifter inte behandlas som canvasuppgifter och då inte kan ses i ens att göra lista. Ibland 
känns det lite som en labyrint att navigera trots att informationen är där. Ibland kan det finnas mycket text vilket gör det lätt att missa viktig 
information.
Jag håller väl med, men canvas systemet tycker jag är dåligt och KTHs canvas kurssidor är generellt kaos.
Har varit lite svårt att hitta datorhistoriamomentet
Lite svårt till en början då det är flera årskurser och moment i samma canvas sida men när man lärt sig var det väldigt bra.
Svårt att hitta poängfördelningen för alla betyg samt vad man själv har för poäng för tillfället.
Canvas är en labyrint och bör slängas
Datahistoria momentet ligger konstigt i canvas så man knappt hittar det och seminarieinstruktionerna hittar jag aldrig så måste gå in på dem 
genom uppsatsinstruktionerna.
-1 poäng för att just denna enkät inte finns på Canvas, trots att den är obligatorisk
Canvassidor är alltid labyrinter som kräver överdrivet med tid för att hitta dit man ska, men nu efter två år har jag börjat vänja mig och hittade 
utan större problem.
Svårt att navigera kursrummet och hitta informationen man söker, särskilt nu med datorhistoriamomentet.
Man hittar det man söker efter ganska enkelt, ibland kan det bli kännas som att det är många klick bort
Det har varit rätt rörigt och ibland rätt svårt att hitta rätt uppgifter och sånt man letar efter
Hittade 0 info om detta formulär tex. 
Jag lyckades missa denna enkät, men annars har det gått bra



Som helhet har prosamkursen varit givande.

Som helhet har 
prosamkursen varit 
givande. Antal svar Kumulerat antal svar
1 Nej, jag tar helt 
avstånd från påståendet. 9 (5,1%) 9 (5,1%)
2 11 (6,2%) 20 (11,2%)
3 18 (10,1%) 38 (21,3%)
4 Jag varken instämmer 
eller tar avstånd från 
påståendet. 29 (16,3%) 67 (37,6%)
5 55 (30,9%) 122 (68,5%)
6 29 (16,3%) 151 (84,8%)
7 Ja, jag instämmer helt i
påståendet. 27 (15,2%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Som helhet har prosamkursen varit givande.

1 Nej, jag tar helt a…

2

3

4 Jag varken instä…

5

6

7 Ja, jag
 instämmer helt i

 påståendet.
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Som helhet har 
prosamkursen varit
givande. 4,7 1,6 34,4 % 1,0 4,0 5,0 6,0 7,0

Förbättringsförslag från studenter
I prosamenkäten förra våren fick varje student ge ett förslag på hur datateknikutbildningen skulle kunna förbättras. Viggo (kursledare för Prosam) 
har gått igenom dom över 800 förslagen och sorterat dom. Därefter har Pawel (programansvarig), Monika (vice programansvarig), 
studienämndens ordförande och programansvarig student valt ut 14 förbättringsförslag som nu alla studenter ska få utvärdera.

För varje förslag ska du ange på en skala från 1 till 7 hur viktigt du tycker det är att förslaget genomförs. 
Vid motsvarande övning för tre år sedan hade vi mycket glädje av studenternas utvärdering av förbättringsförslagen när vi skulle avgöra vilka 
förbättringsförslag som skulle prioriteras att implementeras. Var därför noggrann när du svarar och använd gärna möjligheten att kommentera 
förslaget för att ge oss ytterligare återkoppling, till exempel komplikationer du kan se med förslaget eller på vilket sätt du anser att det bör 
genomföras. 



Alla kurser borde ha enkäter där studenter får tycka till om kursen under kursens gång och inte enbart i slutet av kursen.

Alla kurser borde ha 
enkäter där studenter 
får tycka till om kursen 
under kursens gång 
och inte enbart i slutet 
av kursen. Antal svar Kumulerat antal svar
1 - fullständigt oviktigt
/bör inte genomföras 5 (2,8%) 5 (2,8%)
2 4 (2,2%) 9 (5,1%)
3 8 (4,5%) 17 (9,6%)
4 - varken viktigt eller 
oviktigt 33 (18,5%) 50 (28,1%)
5 36 (20,2%) 86 (48,3%)
6 37 (20,8%) 123 (69,1%)
7 - jätteviktigt 50 (28,1%) 173 (97,2%)
Jag har ingen 
uppfattning om saken 5 (2,8%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Alla kurser borde ha enkäter där studenter får t…

1 - fullständigt ovik…

2

3

4 - varken viktigt
 eller oviktigt

5

6

7 - jätteviktigt

Jag har ingen uppf…
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Alla kurser 
borde ha 
enkäter där 
studenter får 
tycka till om 
kursen under 
kursens gång 
och inte enbart
i slutet av 
kursen. 1,6 5,0 NaN % -6,0 -6,0 4,0 5,0 6,0

Eventuell kommentar
Det verkar ändå som att de kurserna vi klagar mest på inte ändrar något utifrån en enkät, samt att svarsfrekvensen kommer vara lägre
Jag tycker de borde göras obligatoriska eller göras till en canvasuppgift så de är lättare att hitta, eller bara göra det till en del av prosam.
så länge de inte är obligatoriska
Hade varit jätteviktigt om dessa enkäter också gjorde skillnad. Med tanke på att alla negativa åsikter om en kurs som jag har fått från äldre 
elever som har gått den kursen alltid visar sig vara sant även fast man har klagat på det så verkar dessa enkäter inte göra en vidare skillnad 
idag.
Om en student tycker något så kan de ta det med kursnämndrepresentanten. Vidare tänker jag att det blir svårt att implementera feedback 
under kursens gång. Men det kanske kan ge något värde. Fast enkätform låter så långsamt, bättre att bara maila kursnämndrepresentant så 
fort någon har feedback, och så kan de bestämma möte med berörd lärare/examinator
Det kan nog vara en bra idé. Då kan föreläsaren få feedback och möjligtvis förbättra sin undervisning i fortsättningen av kursen. Men då är det
viktigt att föreläsaren verkligen tar sig tiden att uppmärksamma vad studenterna har svarat i enkäten. 
Risken blir att de ändringar som införs under kursens gång blir halvbra eftersom de inte finns tid att tänka igenom dem. Det skulle kunna 
försämra kursen mer än vad den förbättras.
Det är ofta kurser har enkäter man kan tycka till i. Det är mindre ofta dem tar feedbacken och faktiskt ändrar något. Då finns det inte så stor 
poäng med enkäten.
Det vore bra men har svart att se att det skulle kunna ändras så mycket när en kurs bara har några veckor kvar.
Det blir för många enkäter som skickas ut så de försvinner i mängden
Bra, men mindre bra om det kräver massa administrativt arbete från den som leder kursen. Dock tror jag det här är extra viktigt för nya kurser /
kurser där saker gjorts om, medan det är mindre viktigt för kurser som inte ändrats så mycket.
Superviktigt för att man som kursansvarig ska få en bild av hur studenterna reagerar på kursen. På så vis kan man se trender och få en 
realistisk bild av påverkan av förändringar man gjort till kursen.  

Jag tror att det kommer motverka tunnelseende hos kursansvarige.
Varför inte :/
tror inte de har någon större effekt tyvärr
Kan bli problematiskt om en minoritet av klassen får genom en förändring under kursens gång som de annars varit missnöjda med men som 
resten av klassen uppskattar.
Om det faktiskt är möjligt att det kan ske en ändring i under kursens gång kan det vara bra. Verkar dock osannolikt.
Gärna någon valfri enkät i mitten av kursen
Viktigare är egentligen att man tar till sig feedbacken. Jag upplever inte att det görs i många kurser.
Inte viktigt eftersom det rimligtvis inte går att ändra upplägget mitt under pågående kurs, men det kan nog vara bra att åtminstone registrera 
folks åsikter i stunden, som man annars riskerar att glömma vid kursavslut.
De behöver vara väl utformade så att det går snabbt att utföra.
Barade tar åt sig kritiken mitt under o kanske kananpassa något



Låt kursledare för kurser under samma period ha ett möte för att diskutera planering av examinerande uppgifter så att de inte krockar.

Låt kursledare för kurser 
under samma period ha 
ett möte för att diskutera 
planering av 
examinerande uppgifter 
så att de inte krockar. Antal svar Kumulerat antal svar
1 - fullständigt oviktigt
/bör inte genomföras 0 (0,0%) 0 (0,0%)
2 1 (0,6%) 1 (0,6%)
3 0 (0,0%) 1 (0,6%)
4 - varken viktigt eller 
oviktigt 13 (7,3%) 14 (7,9%)
5 21 (11,8%) 35 (19,7%)
6 42 (23,6%) 77 (43,3%)
7 - jätteviktigt 97 (54,5%) 174 (97,8%)
Jag har ingen uppfattning
om saken 4 (2,2%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Låt kursledare för kurser under samma period …

1 - fullständigt ovik…

2

3

4 - varken viktigt
 eller oviktigt

5

6

7 - jätteviktigt

Jag har ingen uppf…

0 10025 50 75 125

Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Låt kursledare för 
kurser under 
samma period ha 
ett möte för att 
diskutera planering
av examinerande 
uppgifter så att de 
inte krockar. -1,0 5,7 NaN % -6,0 -6,0 -6,0 5,0 6,0

Eventuell kommentar
Det är väl självklart?
Ja, jag trodde det redan till viss del var så. Men absolut är det något man borde göra!
Det är bra att undvika krockar men det känns som de redan gör det, har inte haft några problem med det
Det har funkat bra under mina år hittills med inte så mycket krockar, men givetvis bra om många upplever mycket krockar.
Jag har aldrig upplevt schemakrock
Detta är väll givet? Att schemalägga examinerande moment på samma dag/tid är ju helt orimligt när det inte ens rör sig om kurser utanför 
programmet. 
Detta känns självklart då det handlar om att ge en realistisk arbetsbelastning. Såklart blir detta nästintill omöjligt när valbara kurser kommer in i
bilden, men för resten tror jag att det är jätteviktigt.
Verkar som att detta redan var fallet, men att det inte alltid fungerade så bra ändå, särskilt för period 2 år 2.
Fucka inte upp för OPENister bara...
Inkludera gärna studentrepresentanter från ordinarie och Open på de mötena
Kan inte minnas att uppgifter har krockat så pass att jag inte hunnit göra de i tid.
Funkat OK hittils. venne vad som gäller just nu. Konstigt ställd fråga därför enligt mig då den inte ger kontextet jag behöver.
Det blev väldigt uppenbart för CDATE21 vilka kursledare som faktiskt hade snackat ihop sig om examinationerna och dess timings



Nämn, både på Canvas och i början av kurserna, vilka förkunskaper från tidigare kurser som behövs.

Nämn, både på Canvas 
och i början av 
kurserna, vilka 
förkunskaper från 
tidigare kurser som 
behövs. Antal svar Kumulerat antal svar
1 - fullständigt oviktigt
/bör inte genomföras 1 (0,6%) 1 (0,6%)
2 3 (1,7%) 4 (2,2%)
3 5 (2,8%) 9 (5,1%)
4 - varken viktigt eller 
oviktigt 28 (15,7%) 37 (20,8%)
5 52 (29,2%) 89 (50,0%)
6 39 (21,9%) 128 (71,9%)
7 - jätteviktigt 48 (27,0%) 176 (98,9%)
Jag har ingen 
uppfattning om saken 2 (1,1%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Nämn, både på Canvas och i början av kursern…

1 - fullständigt ovik…

2

3

4 - varken viktigt
 eller oviktigt

5

6

7 - jätteviktigt

Jag har ingen uppf…
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Nämn, både på 
Canvas och i 
början av 
kurserna, vilka 
förkunskaper från 
tidigare kurser 
som behövs. 1,9 4,9 NaN % -6,0 -6,0 5,0 5,0 6,0

Eventuell kommentar
Bara om själva informationen är tydligen så ska det framgå tydligt vad det är för kunskaper man behöver. Så fokuset bör ligga där. Om man 
sen vill ändå vara övertydlig och skriva vilka förkunskaper som det är tänkt man behöver så är det bra också, men det är ingen ursäkt för en 
generellt dålig canvassida.
Ja det är en bra idé, det skulle man kunna ha som en egen flik i canvasrummet.
Finns på kurs-pm. Ser inte vad detta skulle förbättra alls bara onödigt extra jobb för lärare.
Om det ges i någorlunda detalj
Om förkunskaper inte täcks av särskild behörighet men förväntas av examinatorn är det en självklarhet. Om kursen har särskild behörighet är 
detta en ganska stark signal.
Det här tror jag är jättebra för att göra det lättare för folk att hålla sig i fas i kurser. Då kan man redan innan se vad som krävs av en när man 
börjar, och om man ser att man saknar dem kan man enkelt bara komplettera själv innan kursstart.
Behörighet står redan med i kurs-PM. Hade varit trevligt med en mer detaljerad lista som går igenom de specifika kunskaper som krävs och 
inte enbart "kunskaper inom programmering motsvarande...", som exempel.
ska inte det stå på kurs-sidan på kth?
Hade varit smidigt, men man har nog koll egentligen på ett ungefär och det kan bli onödigt
Skulle vara hjälpsamt så att man hinner repetera tidigare relevanta kurser. Min åsikt är att canvassidor och kurssidorna ska vara färdigställda 
och publika mycket tidigare än vad de är i nuläget.
Det behövs inte att det ges en genomgång av förkunskaper det räcker med att specificiera vilka eller vilken del som är aktuell. Det är 
studentens ansvar att se till att vara förberedda med dessa.



Informera bättre om omexamination i början av kursen så att det blir enklare att planera.

Informera bättre om 
omexamination i början 
av kursen så att det blir 
enklare att planera. Antal svar Kumulerat antal svar
1 - fullständigt oviktigt/bör
inte genomföras 1 (0,6%) 1 (0,6%)
2 5 (2,8%) 6 (3,4%)
3 3 (1,7%) 9 (5,1%)
4 - varken viktigt eller 
oviktigt 33 (18,5%) 42 (23,6%)
5 33 (18,5%) 75 (42,1%)
6 32 (18,0%) 107 (60,1%)
7 - jätteviktigt 67 (37,6%) 174 (97,8%)
Jag har ingen uppfattning 
om saken 4 (2,2%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Informera bättre om omexamination i början av…

1 - fullständigt ovik…

2

3

4 - varken viktigt
 eller oviktigt

5

6

7 - jätteviktigt

Jag har ingen uppf…
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Informera bättre om 
omexamination i 
början av kursen så 
att det blir enklare 
att planera. 0,6 5,3 NaN % -6,0 -6,0 4,0 5,0 6,0

Eventuell kommentar
Det är väl självklart?
Ja det tycker jag är viktigt: Kan känna att det har det varit dåliga med i de allra flesta kurser, det är ofta inget som nämns.
Mer information är alltid bra med omtentor finns i schemat redan från början
Jag skulle vilja veta när omtentor är under hela året och inte den första direkt efter kursen.
Viktigare är väl i slutet av kursen? Dock åtminstone innan ordinarie examination
Det här ser jag som självklart, det borde vara givet att man ska kunna planera sin tid. Alla lever sina egna liv och ibland vet man redan innan 
att huvudexaminationen inte kommer gå, och då är det väldigt stressingivande att inte ha fått information om omexaminationen. 
Hade gärna sett bättre planering kring omexaminationerna, för att undvika fall då uppgifter eller examinationer i pågående kurser pågår 
samtidigt som omexaminationer i tidigare kurser.
Jag uppskattar när det nämns så man kan ha koll och planera så att man itne blir jättestressad inför tentorna
Gärna även hur stor andel av förra kullen som behövde omexamineras, så man vet ungefär hur "hårt" man bör plugga.
speciellt angående bonuspoäng
logik-kursen har varit otroligt oklar när det kommer till hur och när det examineras, och det hindrade mig från att åka och träffa min familj vid 
flera tillfällen. Det känns väldigt tråkigt och som något som är lättundvikligt. 

Lägg upp kurs-PM direkt vid kursstart och gärna ännu tidigare.

Lägg upp kurs-PM 
direkt vid kursstart och 
gärna ännu tidigare. Antal svar Kumulerat antal svar
1 - fullständigt oviktigt
/bör inte genomföras 0 (0,0%) 0 (0,0%)
2 1 (0,6%) 1 (0,6%)
3 6 (3,4%) 7 (3,9%)
4 - varken viktigt eller 
oviktigt 18 (10,1%) 25 (14,0%)
5 20 (11,2%) 45 (25,3%)
6 44 (24,7%) 89 (50,0%)
7 - jätteviktigt 88 (49,4%) 177 (99,4%)
Jag har ingen 
uppfattning om saken 1 (0,6%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Lägg upp kurs-PM direkt vid kursstart och gär…

1 - fullständigt ovik…

2

3

4 - varken viktigt
 eller oviktigt

5

6

7 - jätteviktigt

Jag har ingen uppf…
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Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median Övre kvartil Max

Lägg upp 
kurs-PM direkt
vid kursstart 
och gärna 
ännu tidigare. -0,4 5,6 NaN % -6,0 -6,0 2,0 5,0 6,0

Eventuell kommentar
Kurs-Pm är inte så viktigt men att lägga upp uppgifterna, med deadlines! är viktigare enligt mig för att kunna planera
Det är väl självklart?
Detta tycker jag är väldigt viktigt så att studenter får möjlighet att planera sina studier lite innan kursen börjar.
Mer information är alltid bättre så man kan planera. Var jobbigt i logiken tex då canvas sidan kom en månad in i kursen
Som student bör man kunna förvänta sig vad som kommer
Är inte detta redan nödvändigt?
Ärligt talat så vet jag inte vad som gör kurs-PM så viktigt. Som jag förstått det är det kursens sida i kths kursarkiv, vilken innehåller en del 
relevant information men den är väldigt vag och jag förstår inte varför kursansvariga ser det som någon form av bibel med svar på alla frågor.
Inte lika viktigt om Canvas-sidan är mycket detaljerad, men ofta är den inte det och det kan då vara mycket förvirrande att inte ha någon 
information om kursen.
Kan vara frustrerande om man vill kika i förväg så ligger det ingenting uppe
Gärna så tidigt som möjligt, i de flesta kurser får vi ex. inte reda på kursliteraturen förens första veckan, inte så bra om man vill införskaffa 
boken.

Alla lärare borde skriva på kursrummets startsida vilken information man hittar var, eftersom lärare använder Canvas på olika sätt.

Alla lärare borde skriva 
på kursrummets 
startsida vilken 
information man hittar 
var, eftersom lärare 
använder Canvas på 
olika sätt. Antal svar Kumulerat antal svar
1 - fullständigt oviktigt
/bör inte genomföras 0 (0,0%) 0 (0,0%)
2 0 (0,0%) 0 (0,0%)
3 2 (1,1%) 2 (1,1%)
4 - varken viktigt eller 
oviktigt 10 (5,6%) 12 (6,7%)
5 18 (10,1%) 30 (16,9%)
6 38 (21,3%) 68 (38,2%)
7 - jätteviktigt 109 (61,2%) 177 (99,4%)
Jag har ingen 
uppfattning om saken 1 (0,6%) 178 (100,0%)
Summa 178 (100,0%) 178 (100,0%)

Medelvärde Standardavvikelse Variationskoefficient Min
Undre 
kvartil Median

Övre 
kvartil Max

Alla lärare borde 
skriva på 
kursrummets 
startsida vilken 
information man 
hittar var, 
eftersom lärare 
använder Canvas 
på olika sätt. -1,6 5,6 NaN % -6,0 -6,0 -6,0 5,0 6,0
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